



Kerjaya Prospek wins RM56.4 mil job to build hawker centre on Penang's Gurney road

12 Nov 2025



KUALA LUMPUR (Nov 12): Kerjaya Prospek Group Bhd (KL:KERJAYA FEDGE) has secured a RM56.4 million construction contract from the Penang Chief Minister's Department.

The contract, awarded to its wholly owned unit Kerjaya Prospek (M) Sdn Bhd, involves the construction of steel roof structures, including a hawker centre at Jalan Gurney in Penang.

The contract is to be completed 18 months from Wednesday, Kerjaya Prospek said in a filing with the local stock exchange.

The project is expected to provide an additional revenue stream over the next two years, and will contribute positively to earnings and net assets per share for the financial year ending Dec 31, 2025 (FY2025) to FY2027.

The latest contract brings Kerjaya Prospek's total year-to-date wins to about RM1.22 billion across 10 projects, lifting its total outstanding order book to about RM3.76 billion.

On Tuesday, Kerjaya Prospek announced two recurrent related-party construction contracts worth a combined RM197.7 million — comprising a RM100.2 million apartment project in Shah Alam from a subsidiary of Kerjaya Prospek Property Bhd (KL:KPPROP EDGE), and a RM97.5 million job to build canal bridges on Andaman Island, Penang.

Datuk Seri Tee Eng Ho, Datin Seri Toh Siew Chuon and Datuk Tee Eng Seng are major shareholders of all three companies and serve on their respective boards.

Shares of Kerjaya Prospek were two sen or 0.75% higher at RM2.70 at Wednesday's noon break, valuing the group at RM3.42 billion.

The Edge Online 12 November 2025





Kerjaya Prospek获5640万合约 在槟葛尼路建小贩中心

12 Nov 2025



(吉隆坡12日讯)Kerjaya Prospek Group Bhd(KL:KERJAYA ^{≰M}EDGE)公布,获得槟城首长办公室价值 5640万令吉的建筑合约。

该集团向大马交易所报备,上述合约授予其独资子公司Kerjaya Prospek(马)私人有限公司,涉及在槟城葛尼路建设钢架屋顶及小贩中心。

合约即日起生效,预计18个月完成。

"该项目预计将在未来两年带来额外收入来源,并为截至12月杪2025至2027财政年的盈利和每股净资产作出贡献。"

这份新合约使Kerjaya Prospek今年迄今赢得的合约总值达约12亿2000万令吉,涵盖10个项目,推高未完成订单至约37亿6000万令吉。

该集团昨日公布获得两份关联方的建筑合约,总值1亿9770万令吉。

休市时,该股微扬2仙或0.75%,暂挂2.70令吉,市值约34亿2000万令吉。

The Edge Online